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Dagsorden for det åbne møde: 

Pkt. 01 Godkendelse af dagsorden 

Pkt. 02 Formandens beretning 

 

Økonomisager 

Pkt. 03 Powerbi 

 

Generelle sager 

Pkt. 04 Brugen af værksteder 

 

Pkt. 05 Orienteringssager 

Pkt. 06 Eventuelt. 
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Mødet startet kl. 13.00 

 

 

Tilstedeværende: 

 

Atassut 

 

Albrichtine Lynge 

 

Naleraq 

 

Jens Lyberth 

 

Siumut 

 

Barnabas Larsen 

 

Fraværende med afbud: 

 

 

Fraværende uden afbud: 
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Pkt. 01 Godkendelse af dagsorden 

Afgørelse 

 

 

Godkendt 
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Pkt. 02 Formandens beretning 

 
Godkendt 
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Pkt. 03 Powerbi 

J. nr. 01.00.04 

Indstilling 

 

Det indstilles, at medlemmerne tager punktet til efterretning. 

 

 

Afgørelse 

 

 

Taget til efterretning 
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Pkt. 04 Brugen af værksteder 

J.nr: 72.00.05 

 

Baggrund: 

 

Bygdebestyrelsesformanden Barnabas Larsen godkender dagsordensforslag fra 

bygdebestyrelsesmedlem Jens Lyberth. 

 

Det ønskes, at opgaven om brugen af værkstedet udbydes af Qeqqata Kommunia gennem 

bygdebestyrelsen. 

 

Selvom opslaget om ordensreglement for brugen af værkstedet hænger i væggen er forståelige, er 

der sikkert flere der ikke læser den. 

 

Lige før julen 2024 har man prøvet at tage joller ind i løbet af to dage, hvor man ellers har modtaget 

nøglerne, man ikke kunne tage jollerne ind, dette var ikke godt.  

 

Man er bekendt med at vejarbejderne har meget travlt og prøver at indhente arbejdsopgaverne. 

Men det dårlige er, at brugerne har efterladt rester i gulvet, så man ellers ventede i to dage om 

brugerne vil udføre oprydning, men man blev nødt til at først fjerne resterne i fem sække og ligge 

større rester udenfor, og derefter tage jollen ind. 

 

Det skal gøres opmærksom på, at man ellers ville have brugt ca. 15 poser eller derudover. 

Det skal medtages, at det også drejer sig om efterladte motorer. 

 

Derfor drejer det sig om alle værksteder i Qeqqata Kommunia, da jeg plejer at høre, at det ikke 

alene er i Kangaamiut at der er et problem, hvorfor bygdebestyrelsen ønsker overfor udvalget for 

teknik i kommunen, at der udarbejdes en forslag om betaling hvis man ikke følger 

ordensreglementet. 

 

Indstilling 

 

Administrationen indstiller, at medlemmer drøfter emnet og tager en beslutning. 

 

Afgørelse 

 

Der udarbejdes en skrivelse til udvalget for teknik om opdatering af ordensreglementet. At der skal 

betales hvis man ikke overholder reglementet. 
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Pkt. 05 Orienteringssager 

• Kontorlederens månedsrapport for december måned 2024 

• Referat af Bygdebestyrelsesmøde den 11. december 2024 

 

Taget til efterretning 
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Pkt. 06 Eventuelt. 

• “Oqalliffik” afholdes den 30. januar 2025 

• Værksted 

• Pontonbroer 

• Valg / Opmuntring 
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Mødet sluttede kl. 13.35 


